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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Inkurrencia, de mennyiért?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Szekeres Imre honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Honvédség az elmúlt években folyamatosan inkurrenciát halmozott fel . Ezeknek a z
eszközöknek az őrzése, valamint kezelése a Magyar Honvédséget terheli . Úgy gondolom, egy
határozott gazdaságpolitikával és megfelel ő koncepcióval akár itthon, akár nemzetköz i
missziók során értékesíthetők lennének. Ha csak Iraknak felajánlott T/72-rő l beszélünk, annak
a felújítását, valamint kiszállítását a NATO, illetve egy amerikai cég vállalta . Ha kitekintünk
szűkebb környezetünkre, például a csehek majdnem az összes feleslegessé vált eszközüke t
felajánlották és így megszabadultak t ő le .

Tisztelt Miniszter Úr !

- Mi mikor gondolkodunk komolyabban az inkurrencia megszüntetésében ?

- Gondolkodik-e a tárca esetlegesen az inkurrencia felajánlásán – természetesen
anyagi ellenszolgáltatás fejében – az afgán haderő részére?

- Hány telephelyen és mennyiért őrzik az inkurrenciát ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . március 3 .
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